
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervsministeren

Dato: 29. november 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Samrådsspørgsmål C

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor regeringen fjerner bevillingen til Vestdansk Inve-

steringsfremme, der arbejder for erhvervsfremme i Jylland og på Fyn. Herunder bedes

ministeren forklare regeringens geografiske forskelsbehandling af erhvervsfremmeindsat-

sen, hvor Vestdansk Investeringsfremme lukkes, mens hovedstadens pendant Copenha-

gen Capacity videreføres. Der henvises til artiklen: ”Regioner anklager regeringen for at

skævvride erhvervsudvikling” bragt i Avisen Danmark den 26. november 2018”: https://

www.fyens.dk/danmark/Regioner-anklager-regeringen-for-at-skaevvride-erhvervsudvik-

ling/artikel/3303819.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S).

På udvalgets vegne

Peter Juel-Jensen
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